

Referat for repræsentantskabsmøde nr. 5 (KKR5) afholdt d. 9/3 kl. 16.15 i kantinen

AFBUD: Cathrine Knøs, Helena Wagner, Thomas Tursø

TILSTEDE: Peter Schaldemose, Noah Westh, Alexander Geisler, Inbar Cecilia Ben-Yoseph, Ida Sandal, Josefine Darket, Magnus Gibson (ankommet 17:12), Rebecca Andersen, Malou Tholin, Arendse Aalund, Oscar Juul (går 18:40), Rasmus Vestergård, Simon Wang, Charlotte Wikenhauser, Simon Sabroe, Anna Blak.

* = Skriftligt bilagsmateriale, se bilagsdokumentet.

FORSLAG TIL DAGSORDEN

1. Formalia

- a. **Valg af dirigent** (Forslag: Peter) Godkendt
- b. **Valg af referent** (Forslag: Simon S) Godkendt
- c. **Valg af SoMe ansvarlig:** Josefine er valgt
- d. **Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøder (KKR4)***
Godkendt
- e. **Godkendelse af dagsordenen**
Nyt punkt 11: Penzum

2. Korte meddelelser

a. **FADL Københavns Kredsforeningen (KKF)**

Sekretariatet holder pizza-aften onsdag i næste uge.

Feltkontor umiddelbart samme dag fra 9-11 v. Lene og Noah med kursusperspektiv. Der er lidt tvivl om datoen. Der skrives en mail ud med endelig dato når dette er fastlagt. Der sendes en doodle ud fra Lene omkring dato.

Repperhulen er snart færdig.

i. **Arrangement og foredragsudvalget (AFU)**

God opbakning til at komme til arrangementerne. Der er bestilt telt og pladser til DHL. Resten under særskilt punkt.

ii. **Kursusudvalget**

Konstituerende møde. Cathrine, Rasmus V, Ida (valgt som formand)

og Rasmus D deltog. Generel drøftelse omkring udbud af kurser. Ellers er der ikke så meget nyt, men der er meget i pipeline. Ida skriver ud på gruppen for at finde undervisere til de nye kurser, som skal oprettes.

iii. **PR udvalg**

Godt i gang med takeover. Gerne omkring to takeovers pr. uge. Anna har snakket med et medlem, som undrer sig over, at vores Facebook har ændret logo 3 gange på en uge.

Morten fortæller at der på HB-møde er blevet besluttet nye FADL-farver. Det er muligvis i forbindelse deraf, at Nikolaj har haft lidt fri leg.

b. **Tillidsrepræsentanterne (TR)**

Noah fortæller, at Jesper har luftet en ide om ny synergi med medicinerrådet og andre basisgrupper på Panum.

c. **FADL København Vagtbureau (KVB)**

Tilfredshedsundersøgelse blandt vagttagere er færdiggjort. Der arbejdes på at forbedre sig på de parametre, som er kommet ud af undersøgelsen, men der var generelt set stor tilfredshed blandt vagttagerne i undersøgelsen.

Kommunikativt vil vagtbureauet begynde at tydeliggøre, at FADL og vagtbureauet ikke er samme organisation.

Der ønskes en drøftelse på et senere møde omkring, hvorfor Vagtbureauet fortsat har FADL i deres navn.

d. **FADLs Hovedforeningen (HF)**

i. **Formandskabet (FS)**

Ikke det store siden sidst. Lidt drøftelser om studenterforskning mm.

ii. **KKFs hovedbestyrelsesmedlemmer**

iii. **OKU**

Simon W fortæller, at der har været holdt OKU-møde i Odense.

1. **Sygplejeviker/Ventilator gruppen (SVG)**

"OUH kører stadig som det kører" – Simon W. Emma har været til møde med direktionsledelsen på OUH. Der er kommet en midlertidig løsning, hvor ledelsen har

tilkendegivet, at et hold på plastikkirurgisk skal på lægevikar-overenskomst.

Henrik Dahl (læge og sygehusdirektør) vil nu gennemgå alle sagerne. Dette anses, som en fordel.

2. Lægevikargruppen (LVG)

Rasmus V udtrykker stor begejstring for, at plastikkirurgisk er kommet på lægevikar-overenskomst. Der skal evt. laves lidt PR-opfølgning på dette.

Lille Orange til almen praksis er i udarbejdelse.

I alt 12 lægestuderende er kommet på overenskomst i Forsvaret.

RLTN er gået med til, at brugen af lægevikarhold skal undersøges. Rasmus V opfordrer alle til at komme med feedback til dette.

OKU-seminar om en uge.

3. Universitetsansattes udvalg (UAG)

Gibson er ikke til stede. Charlotte fortæller, at hun tror det går godt.

iv. National Medlemsfordelsudvalg (nMFU)

Malou fortæller, at der er bestilt nye kittelkort. Der bliver lavet materiale omkring forsikringer.

v. Uddannelsespolitisk udvalg (UPU)

Oscar fortæller, at der er blevet afholdt OKU-seminar på B26.

Børn- og Unge Psykiatrisk Afdeling i Roskilde er blevet kåret som årets klinikophold.

Studieundersøgelsen sendes ud til alle medlemmer i morgen.

Arendse fortæller, at der er blevet lavet en meget udførlig PR-plan til denne.

Uddannelsespolitikken er ved at blive opdateret i samarbejde med Liv og Emma.

Peter siger, at det er vigtigt med PR i forbindelse med prisoverdragelse. Arendse kommer med til overdragelsen og sørger for dette.

UPU møde næste gang d. 14 april i Aarhus.

e. FADLs Forlag

Simon W fortæller, at der er kommet en ny bog om forskningsledelse. Regnskabet er snart færdigt, og det rammer indenfor budgettet.

f. Andre

Status på annulleret Eksamen i Sundhedspsykologi.

Både KUs og FADLs jurister har været sagen igennem, og der er ikke noget at komme efter, idet der blev indsendt en formel klage over, at der blev genbrugt et eksamenssæt. Denne har skulle behandles af universitetet, og deres afgørelse er efter bogen.

KU har iværksat workshops for medarbejdere i, hvordan man laver eksamenssæt. Derudover vil fremtidige eksamenssæt blive plagiatkontrolleret. Selvom der ikke konkret er noget at gøre for nuværende 3. semesters studerende vil sandsynligheden for at lignende fejl opstår være reduceret.

Peter fortæller, at man altid er velkommen til at tage kontakt til medicinerrådet. Derudover fortæller Peter, at medicinerrådet sætter stor pris på den bistand og hjælp FADL har udført ifm. sagen.

3. Samarbejde med Mikkeller

Mikkeller har sponsoreret specialøl til vores arrangementer. Dette samarbejde drøftes.

4. Evaluering af rusintro

// V. Ida

Har været i dialog med FADL Aarhus, hvor de har meget stor succes. De har blandt andet sociale arrangementer i forlængelse af russernes undervisning.

Ida synes, at det var svært at trække folk over på B26. Aarhus har et godt samarbejde med tutorerne. Sådan et samarbejde vil Ida og Arendse gerne prøve at få på benene i København, idet dette kan være en god indgang til de nye studerende. Peter nævner, at dette vil være en oplagt diskussion at fortsætte på repræsentantskabsweekend.

5. Evaluering af fastelavn

Anna fortæller, at det var velbesøgt og alle fastelavnsboller blev spist. Bred enighed blandt repræsentantskabet. Det nævnes også, at det er fedt, at det er samtidigt med revyen.

6. Evaluering af kvindernes internationale kampdag

Josefine fortæller at arrangementet var velbesøgt og en god succes. Ærgerligt at en oplægsholder aflyste. Peter fortæller, at det var rart med et arrangement, som ikke var så planlægningstungt. Noah er enig i dette.

7. Tilmelding til repperhuleudvalg

Noah fortæller, at repperhulen (forhåbentlig) snart er færdig, hvorfor det kunne være oplagt at nedsætte et udvalg, som kan diskutere, hvordan denne skal indrettes.

Udvalget består af Alexander, Inbar, Gibson, Simon S, Arendse, Noah.

Forhåndstilmelding FADL på rustur (20-23 august)

Rasmus Vestergård giver en redegørelse for, hvad det indebærer at være repræsentant på Rusturen. Mere konkret drøftelse af, hvad oplæg handler om.

Malou siger, at det nok er godt minimum at være 3 repræsentanter pr. rustur. Anna supplerer dette.

Der åbnes en diskussion om, hvilken rolle Vagtbureauet konkret skal spille på vores rustur.

Det kan være et problem med flere hatte. Vi repræsenterer en fagforening og ikke et vagtbureau. Uundgåeligt vil spørgsmål og information om vagtbureauet indgå til rusturen. Bør dette evt. honoreres? Man kan evt. skifte fokus ift. oplæg fra karriere og studiejobs for i stedet at tale om andre fordele ved FADL. Det nævnes, at det er vigtigt ikke at blive pålagt nogle krav til indhold på rusturen, hvis vi modtager penge. Det tages til afstemning omkring, hvorvidt vi skal modtage penge fra vagtbureauet, hvis dette er uden nogle krav fra VB til indhold. Der er begæret hemmelig afstemning. Stemmemateriale sendes ud pr. mail. Der er 17 stemmeberettiget til afstemningen.

Resultat: Det er besluttet, at det kan vi godt.

Dette er, hvis der ikke er nogle krav fra deres side. Skulle dette ikke være tilfældet,

skal dette diskuteres på ny.

Gibson, Alexander, Inbar, Ida, Rebecca, Arendse Oscar Johan Rasmus V Simon W, Simon S, Anna, Morten og Noah har interesse i at komme ud på rustur.

8. Tilmelding Repperweekend

Repperweekend afholdes 31/3-2/4

Det er sendt et google-sheet ud med tilmelding.

9. Orientering 1. Maj

Noah fortæller, at ham og Thomas er tovholdere for et morgenmadsarrangement i kantinen. Planlægningsmøde søndag d. 26. marts klokken 12 i forlængelse af OKU-seminar.

10. Indstilling af 2 bestyrelsesmedlemmer til FADLs forlag

Ved Johan. Johan uddyber, hvad det indebærer at sidde i bestyrelsen for FADLs Forlag. Der er ca. 5 møder om året.

Simon W og Johan stiller op. De er valgt.

11. Samarbejde med Penzum v. Noah

Noah giver en redegørelse hvad Penzum er. Dette er en pensumrelateret podcast. De er kommet med et tilbud til os, hvor vi kan købe nogle flere podcast, der giver os mulighed for reklame. Dette gør vi allerede, så det er reelt, om vi vil fortsætte med at sponsorere dem. Penzum har fortalt os, at de har registreret 4000 lyttere af deres podcast. Dette er et fald fra 9000 lyttere. Deres tilbud er dyrere end sidst.

Da vi støttede dem sidst, var deres tilbud netop ikke, at vores reklame kun vil være begrænset til 20 podcast. Morten og Malou mener, at det vil være bedst at tage denne diskussion på et andet møde, da der ikke foreligger særligt meget materiale at have en diskussion af.

Det aftales, at kontrakten mellem os og dem skal gennemlæses. Derudover skal Penzum informeres om, at vores reklame skal være gældende indtil næste repræsentantskabsmøde. Charlotte nævner, at det er en oplagt mulighed for

noget reklame for vores kurser.

12. Dagordenspunkter til Hovedbestyrelsesmøde

Noah beretter kort om dette.

OUH-sagen skal vendes juridisk og politisk.

Psykologordning skal på dagsordenen (Peter vil gerne have, at materiale omkring dette sendes til KKR, så det kan diskuteres inden HB-møde).

Arbejdet med studenterforskning er ligeledes noget, som skal tages op.

13. Støtteansøgning*

Generel diskussion om hvordan pengene fra puljen skal fordeles. Det diskuteres, hvorvidt vi skal tydeligere at søge på forkant og ikke bagkant. Mødekalenderen skal opdateres på hjemmesiden. Diskuteres hvorvidt der fremadrettet skal være et fast beløb til forplejning.

Der resterer 32000 kroner af støttepuljen.

Sexekspresen søger om: 3268kr.

Dette godkendes.

IMCC indien søger om: 4450 kr.

Det godkendes at støtte IMCC Indien med 1000 kr.

FAM søger om 5225 kr.

Det godkendes at støtte FAM med 1500 kr.

14. Mødekalender*

Til orientering findes mødekalenderen i bilag

KKR9 rykkes til torsdag d. 22. juni.

15. Snackansvarlige til næste møde på Blegdamsvej 26, d. 27. april.

Ida og Josefine er valgt.

16. Eventuelt

Kø-fest til 69-timers bar vendes.

Peter fortæller, at der mangler en repræsentant til studiemiljørådet på KU.